
  

 

 
Warszawa, 24 listopada 2009 rok 

 
 
Pani Małgorzata Hirszel 
Sekretarz Komitetu Stałego Rady Ministrów 

 
 
Szanowna Pani, 
 
Bardzo nam było milo poznać Panią podczas spotkania z ministrem Michałem Bonim, które miało 
miejsce 3 listopada br. Po spotkaniu tym sporządziłam notatkę, której treść została uzgodniona z 
p. Lidią Kołucką-Żuk. Notatkę tę dołączam do niniejszego listu. 
 
W związku z tym,  że minęły już trzy tygodnie od tamtej rozmowy, w imieniu członków Grupy 
Roboczej działającej przy Programie Przeciw Korupcji Fundacji im. Stefana Batorego na rzecz 
zwiększenia przejrzystości i uspołecznienia procesu legislacyjnego uprzejmie proszę o odpowiedz 
czy udało się ustalić jaka jest praktyka postępowania z projektami ustaw ujętymi w Planach Prac 
Legislacyjnych Rządu  pod rządami obecnie obowiązującego Regulaminu pracy Rady Ministrów. 
Czy jest faktem, że nie muszą one powstawać na podstawie uprzednio przygotowanych założeń? 
Omawiana sprawa została w notatce ze spotkania przedstawiona jako odpowiedz Ministra na nasz 
5 postulat. 
 
Licząc na otrzymanie odpowiedzi na powyższe pytanie, łączę wyrazy szacunku, 
 
 
 
                                                                               Grażyna Kopińska 

dyrektor Programu Przeciw Korupcji 
 


